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MEMORANDUM 
 
VOORSTEL WERKEN MET 1 ADMINISTRATIEKANTOOR 
VOOR DE FRACTIEVERANTWOORDING 

 

DATUM 3-6‑2023 
VAN Ruud Poort 
AAN PS 
TELEFOONNUMMER +31618300527 
TEAM TSG 
 
 
 
Naar aanleiding van de bespreking van het Statenvoorstel Fractieverantwoordingen 2021-2022 in de 
FAC van 10 mei jl. is voorliggend memo opgesteld waarin wordt ingegaan op de mogelijkheden voor het 
inhuren van 1 administratiekantoor voor het voeren van de administratie en de opstelling van alle 
fractieverantwoordingen. 
 
Voorgeschiedenis 
De jarenlange ervaring met het afronden van de fractieverantwoordingen leert dat dit een langdurig 
proces is, waardoor het soms tot diep in het najaar of nog langer duurt voordat voor alle fracties de 
verantwoording op orde is en het Statenvoorstel kan worden opgesteld om dit af te ronden. De 
begeleiding van de fracties daarbij kost de Griffie, maar met name Concerncontrol, onevenredig veel 
tijd. Om die reden heeft Concerncontrol in haar advies over de jaargang 2020-2021 voorgesteld om de 
fracties gebruik te laten maken van 1 administratiekantoor. Het voeren van een administratie voor de 
fractie is een tak die tijd kost en specialistische kennis vereist. Om dit te bewerkstelligen moest de 
Verordening Fractieondersteuning worden aangepast. Het verzoek was om nog wel een overleg met de 
penningmeesters te organiseren. Dat is gebeurd en het hoogst haalbare was gebruikmaken van een 
administratiekantoor in plaats van 1 administratiekantoor. De Verordening is daarop op dat punt herzien 
en op 8 februari 2023 door PS vastgesteld. 
 
1 administratiekantoor 
Het inhuren van 1 administratiekantoor voor alle fracties heeft het grote voordeel dat er daarmee ook 1 
gesprekspartner voor Concerncontrol is, waardoor naar verwachting de doorlooptijd naar afronding voor 
alle fracties aanzienlijk korter zal zijn. Als dit nu toch de wens blijkt van de meerderheid van de fracties, 
hetgeen uit de bespreking in de FAC zou kunnen blijken, zal de Griffie een nieuw Statenvoorstel 
voorbereiden om de Verordening op dat punt aan te passen. Uit een vooronderzoek van de Griffie met 
Concerncontrol blijkt dat dit mogelijk zou kunnen zijn tegen jaarlijkse kosten van € 600,- tot € 700,- per 
fractie. Ook zal worden uitgevraagd of het mogelijk is dat het kantoor tevens de salarisadministratie kan 
uitvoeren, zodat inhouding en afdracht van premies ook geregeld wordt.  
 
Publiek Verantwoorden 
Binnen het SIS bestaat al geruime tijd de deelapplicatie Publiek Verantwoorden. Deze applicatie kan 
gebruikt worden om de administratie van de fractie te voeren, bonnetjes te uploaden, te accorderen en 
op jaarbasis een overzicht te genereren van inkomsten en uitgaven dat als basis kan dienen voor de 
jaarverantwoording. Het is dus geen vervanging voor het inhuren van een administratiekantoor voor de 
jaarverantwoording, maar een toegankelijke en uniforme wijze van het bijhouden van de financiële 
administratie. De Verordening verplicht het gebruik van de applicatie Publiek Verantwoorden niet. 
Bij de introductie van deze applicatie heeft een aantal fracties er voor gekozen om dit te gaan 
gebruiken, een aantal andere fracties heeft daar destijds van afgezien. 
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Naast het voeren van de administratie voor de fractie, kan de applicatie ook gebruikt worden om, via het 
SIS, voor iedereen inzichtelijk te maken waar de fractie haar budget aan besteedt (“Publiek 
verantwoorden”). Dit gaat op bonnetjesniveau, dus volledig transparant. De provincie Flevoland doet dat 
op deze manier. Voorwaarde is uiteraard wel dat (vrijwel) alle fracties hieraan meedoen, om te 
vermijden dat er op die manier slechts van een klein aantal fracties gegevens op de website komen. 
De Griffie streeft er naar om nog voor het zomerreces met alle penningmesters van de fracties de 
regels rondom de fractiegelden door te nemen en de applicatie Publiek Verantwoorden te presenteren. 
Op basis van dat laatste kan dan nagegaan worden welke fracties (alsnog) van deze applicatie gebruik 
willen gaan maken.        
 
Vraag aan de FAC 
Op dit moment ligt de vraag aan u voor om aan te geven of u de stap wenst te zetten naar het gebruik 
van 1 administratiekantoor. Mocht een meerderheid van u daar voor zijn (waarbij het aantal 
achterliggende zetels in ogenschouw zal worden genomen i.v.m. de haalbaarheid van het 
Statenvoorstel in PS), dan zal de Griffie een Statenvoorstel in procedure brengen. 
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